

Portal Województwa Lubuskiego



Cudzoziemcy mogą się leczyć bezpłatnie / Иностранцы могут лечиться бесплатно



Kategoria - Koronawirus

Data publikacji -14 marca 2020 godz. 12:54

Obcokrajowcy przebywający na terenie Polski mogą korzystać z publicznej służby, nawet jeśli nie są ubezpieczeni. - Chcemy uspokoić wszystkich mieszkańców województwa lubuskiego, bez względu na ich pochodzenie i status pracowniczy. W przypadku złego samopoczucie każdy może skorzystać bezpłatnie z opieki medycznej - mówi marszałek Elżbieta Anna

Polak. -->> [Читайте ниже](#) -->> [read more](#)

Zwykle pracujący w Polsce cudzoziemcy nie mają ubezpieczenia i nie korzystają z opieki medycznej na NFZ, a do lekarza trafiają w ostateczności i za świadczenie czy pobyt w szpitalu płacą z własnej kieszeni. **W przypadku koronawirusa mają darmową opiekę.** Bezpłatna jest zarówno diagnoza, jak i ewentualne leczenie. Za te świadczenia medyczne płaci szpitalom Ministerstwo Zdrowia.

Przekraczanie granic

Ministerstwo Spraw Zagranicznych uruchomiło infolinię w sprawie przekraczania granic – tel. 22 523 8880.

Od 16 do 25 marca uruchomiona zostanie specjalna społeczna infolinia konsultacyjna dla obcokrajowców. Dzwonić można od poniedziałku do piątku w godz. 10.00-15.00 pod nr tel. 727 805 764, e-mail: konsultacje@ukrainskidom.pl. Uruchomienie infolinii jest inicjatywą społeczną.

Иностранцы, проживающие в Польше, могут пользоваться государственными услугами, даже если они не имеют страховки. - Мы хотим успокоить всех жителей Любурского Воеводства, независимо от их гражданства и статуса работника. В случае недомогания, каждый может получить бесплатную медицинскую помощь, - говорит маршал Эльжбета Анна Полак.

Обычно иностранцы, работающие в Польше, не имеют страховки и не пользуются медицинской помощью в NFZ. Они обращаются к врачу в крайнем случае, потому что за пребывание в больнице платят из собственного кармана.

Однако лечение коронавируса является бесплатным даже для иностранцев. В случае коронавируса иностранцы имеют право на бесплатный уход. И диагностика, и возможное лечение бесплатны. Министерство Здравоохранения оплачивает эти медицинские услуги больницам.

Пересечение границ

Министерство Иностранных Дел включило телефон доверия предназначен для пересекающих границу - тел. 22 523 8880.

С 16 по 25 марта будет открыта специальная телефонная горячая линия для иностранцев.

Вы можете обращаться с понедельника по пятницу 10.00-15.00 по тел. 727 805 764, электронная почта: konsultacje@ukrainskidom.pl

Запуск горячей линии является социальной инициативой.

Foreigners staying within the territory of Poland may use the public service, even if they are not insured. "We would like to reassure all the inhabitants of the Lubuskie Voivodeship, irrespective of their origin and their employment status. If anybody feels unwell, he or she can use medical care services free of charge," says the Marshal, Elżbieta Anna Polak.

Usually foreigners working in Poland do not have any insurance and they do not use medical care services within the National Health Fund, they go to a doctor as a last resort and for a medical service or a stay at hospital they pay on their own. **In the case of coronavirus disease they have access to a free medical care.** Both the diagnosis and possible treatment are free of charge. For these medical services hospitals are paid by the Ministry of Health.

Crossing borders

The Ministry of Foreign Affairs has activated a hotline about crossing borders - telephone number 22 523 8880.

From 16 to 25 March a special social hotline will be started for foreigners. You can call from Monday to Friday from 10 a.m. to 3 p.m. at 727 805 764, e-mail: konsultacje@ukrainskidom.pl. The starting of the hotline is a social initiative.

